



File No.: D02-02-13-0102

Zoning By-law Amendment Proposal

Text amendment on residential driveway requirements in the outer suburban area

November 1, 2013

To: Registered Community Groups

Attached is a summary of a Zoning By-law Amendment Proposal being considered by the Planning and Growth Management Department. To access further information relating to this proposal, go to Ottawa.ca/driveways.

As part of the City's Public Notification and Consultation Policy, we would like to know your views concerning this proposal. These can be forwarded by mail using the attached comment sheet, or by phone, facsimile or e-mail as noted at the bottom of the proposal summary. Your comments will be considered in the evaluation of this proposal.

If you provide comments on this proposal, you will be included on the list of those who will receive further information on any meetings (community meetings or public meetings of the Planning Committee) where this proposal may be discussed, and notified of the decision that will be rendered on this application.

Should you have any questions, or require clarification or additional information, please call the undersigned at 613-580-2424, extension 13944, or by email at tim.moerman@ottawa.ca.

Yours truly,

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Tim J. Moerman", with a long horizontal flourish extending to the right.

Tim J. Moerman
Planning and Growth Management Department

c.c. Councillor Bob Monette (Ward 1 - Orleans)
Councillor Rainer Bloess (Ward 2 - Innes)
Councillor Jan Harder (Ward 3 - Barrhaven)
Councillor Marianne Wilkinson (Ward 4 - Kanata North)
Councillor Shad Qadri (Ward 6 - Stittsville)
Councillor Mark Taylor (Ward 7 - Bay)
Councillor Rick Chiarelli (Ward 8 - College)
Councillor Keith Egli (Ward 9 - Knoxdale-Merivale)

Councillor Diane Deans (Ward 10 - Gloucester-Southgate)

Councillor Stephen Blais (Ward 19 - Cumberland)

Councillor Steve Desroches (Ward 22 - Gloucester-South Nepean)

Councillor Allan Hubley (Ward 23 - Kanata South)



N° de dossier : D02-02-13-0102

Proposition de modification du Règlement de zonage

Modification du texte sur les exigences relatives aux entrées de cour dans la banlieue éloignée

Le 1 novembre 2013

Aux : Groupes communautaires inscrits

Madame, Monsieur,

Vous trouverez ci-joint un résumé de la proposition de modification du Règlement de zonage qui a été soumise à l'examen du Service de l'urbanisme et de la gestion de la croissance.

Nous aimerions prendre connaissance des commentaires que vous auriez à formuler sur cette proposition. Vous pouvez nous les communiquer par la poste, en vous servant de la feuille de commentaires ci-jointe, ou par téléphone, télécopieur ou courriel, aux numéros ou adresses indiqués dans le bas du résumé de la proposition. Vos commentaires seront pris en considération dans l'évaluation de la proposition.

Si vous nous faites part de vos commentaires, vous serez inscrits dans la liste des personnes qui seront informées des réunions (réunions communautaires ou réunions publiques du Comité de l'urbanisme) au cours desquelles cette proposition sera discutée, ainsi que de la décision qui sera prise dans ce dossier.

Pour obtenir d'autres renseignements sur cette proposition veuillez aller à la page ottawa.ca/voiesdaces.

Si vous avez des questions ou souhaitez recevoir des éclaircissements ou des renseignements supplémentaires, n'hésitez pas à communiquer avec moi, au 613-580-2424, poste 13944, ou bien par courriel au tim.moerman@ottawa.ca.

Je vous prie d'agréer, Madame, Monsieur, mes salutations distinguées.

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Tim J. Moerman", with a long horizontal flourish extending to the right.

Tim J. Moerman
Service de l'urbanisme et de la gestion de la croissance

c.c. : Conseiller Bob Monette (Quartier 1 - Orléans)
Conseiller Rainer Bloess (Quartier 2 - Innes)
Conseillère Jan Harder (Quartier 3 - Barrhaven)
Conseillère Marianne Wilkinson (Quartier 4 - Kanata-Nord)

Conseiller Shad Qadri (Quartier 6 - Stittsville)
Conseiller Mark Taylor (Quartier 7 - Baie)
Conseiller Rick Chiarelli (Quartier 8 - Collège)
Conseiller Keith Egli (Quartier 9 - Knoxdale-Merivale)
Conseillère Diane Deans (Quartier 10 - Gloucester-Southgate)
Conseiller Stephen Blais (Quartier 19 - Cumberland)
Conseiller Steve Desroches (Quartier 22 - Gloucester- Nepean-Sud)
Conseiller Allan Hubley (Quartier 23 - Kanata-Sud)